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PROTOKÓŁ NR XVIII/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 28 stycznia 2016 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

28 stycznia 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1200 do godz. 1630. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy - 14. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy          p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy         p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy         p. Ewa Bator 

4. Kierownik Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą          asp. szt. Janusz Bogdański 

5. Mecenas             p. Tomasz Rychlicki 

6. Przedstawiciel Gminnej Rady Seniorów        p. Zofia Dworakowska 

7. Przedstawiciel Młodzieżowej Rady Gminy      p. Piotr Krawczyk 

8. Pracownik U M i G          p. Andrzej Przyborek 

9 .Pracownik U M i G                              p. Małgorzata Krawczyk 

10. Pracownik U M i G          p. Agnieszka Łuczak 

11. Starostwa Powiatu Grójeckiego                             p. Marek Ścisłowski 

12. Radna Powiatu Grójeckiego         p. Anna Steczkowska 

13. Radny Powiatu Grójeckiego                                   p. Krzysztof Fiks 

14. Przedstawiciel Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych FART-BIS  

w Kielcach             p. Andrzej Szczukiewicz 

15. Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej przy ul. Ogrodowej                                   

p. Stanisław Zawadzki  

16. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych       p. Zdzisław Misztal 

17.Kierownik M G O P S           p. Urszula Gil  

18. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto   

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił 

zebranym proponowany porządek obrad: 
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1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie przedstawicieli Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych FART-

Bis w związku z  rozstrzygnięciami przetargowymi wyłonionymi na odbiór i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych położonych na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

4.Wystąpienie Starosty Powiatu Grójeckiego 

5. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

6. Sprawozdania z działalności Stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 2015. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Nowym Mieście nad Pilica za rok 2015, Sprawozdanie z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny za rok 2015 oraz Sprawozdanie z działalności 

Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie za rok 2015.  

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

9. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015 – 2021.  

c) zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą na rok 2016.  

d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 3 lat w trybie 

bezprzetargowym części działki nr 658 położonej w Nowe Miasto nad Pilicą 

przy ul. Szerokiej.  

e) uchylenia uchwały Nr XVI/91/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie zatwierdzenia taryf opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków.  

g) trybu udzielania i rozliczania dotacji na prowadzenie publicznych i 

niepublicznych szkół, oddziałów wychowania przedszkolnego przy szkołach 

podstawowych, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz trybu i zakresu 

przeprowadzenia kontroli pobierania i wykorzystania udzielonej dotacji. 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub wnioski do 

proponowanego porządku obrad. Nie zgłoszono. Przewodniczący Rady 

zaproponował zmianę w porządku obrad polegającą na zmianie brzmienia tytułu 

projektu uchwały w pkt. 10 ppkt e) na następujący w sprawie ,,zatwierdzenia 

taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków”.  



 3 

W związku z proponowanymi zmianami zapytał czy są uwagi do 

proponowanego porządku obrad. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu jednogłośnie 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0. Przyjęto porządek obrad.  

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokół z ostatniej sesji Rady tj. z dnia 28 grudnia 2016 roku był tradycyjnie 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady i umieszczony na stronie internetowej 

Urzędu Miasta i Gminy. W związku z powyższym zapytał czy są zastrzeżenia 

lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 

głosowaniu jednogłośnie 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Głos zabrał przedstawiciel firmy FART-BIS p. Andrzej Szczukiewicz. 

Firma została wyłoniona w przetargu na odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych na terenie gminy Nowe Miasto. Uaktualniony będzie sposób 

odbierania odpadów komunalnych. Obecnie kosze na terenie gminy są 

własnością poprzedniej firmy - Eneris, która będzie do końca stycznia 

świadczyć usługę odbioru odpadów komunalnych. Po wygaśnięciu umowy 

poprzednia firma odbierze swoje pojemniki. 

Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej zapytała o oznaczenia 

pojemników na odpady segregowane na osiedlu. Przedstawiciel firmy 

odpowiedział, że  pojemniki będą odpowiednio opisane i oznakowane.  

Radna Iwona Lepa zapytała o wielkość pojemników przekazywanych 

mieszkańcom na odpady komunalne.  

Wychodząc naprzeciw mieszkańcom firma wyposaży mieszkańców w 

pojemniki o pojemności 140l i 240l.  

Radny Dariusz Dziuba powiedział, że nie wszyscy mieszkańcy  miejscowości 

Domaniewice zostali zaopatrzeni w pojemniki. Prosił o pozostawienie 

pojemników u sołtysa. 

Pan Szczukiewicz prosił mieszkańców o uzupełnienie numeracji posesji, aby 

łatwiej można było dotrzeć do odbiorców. 

Przewodniczący Osiedla Nr 3 p. Zbigniew Loba zapytał w kwestii odbierania 

zużytego sprzętu elektronicznego i odpadów wielkogabarytowych.  

Zgodnie z umową dwa razy w roku będą odbierane śmieci wielkogabarytowe i 

będzie prowadzona zbiórka elektro śmieci.  

Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej p. Stanisław Zawadzki w swojej wypowiedzi 

stwierdził , że poprzednia firma odebrała kosze i na chwilę obecną osiedle nie 

jest zaopatrzone w pojemniki. Prosił o dostarczenie pojemników.  

Pojemniki na osiedlu będą ustawione w najbliższym czasie.  
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Głos zabrał Pan Burmistrz. Rozstrzygnięty niedawno przetarg wyłonił 

nową firmę, która będzie odbierać odpady od wszystkich właścicieli 

nieruchomości. Ma nadzieję, że jakość usług nowej firmy nie będzie gorsza od 

usług świadczonych przez poprzednią. W porównaniu do ubiegłego roku Gmina 

mniej zapłaci firmie i mniej dołoży do gospodarki funkcjonującej na naszym 

terenie. Rozumie problemy pana prezesa Spółdzielni przy ul. Ogrodowej, ale 

jest to okres przejściowy, bowiem trudno jest rozwieść naraz wszystkie 

pojemniki. Myśli, że najpierw należałoby rozwieść pojemniki na osiedla, a 

następnie rozwieść w terenie. Pracownik Zakładu Usług Komunalnych wskazuje 

firmie lokalizację ustawiania pojemników na naszym terenie. Jeśli chodzi o 

wielkość kontenerów firma posiada różne ich wielkości. W dużych miastach 

stosuje się pojemniki 1100 l  co przekłada się na częstotliwość wywożenia 

odpadów. Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej odniosła się w kwestii 

harmonogramu odbioru odpadów. 

Głos zabrał mieszkaniec naszej Gminy Pan Sebastian Stolarek. Prosił o 

udzielenie odpowiedzi ile firma zamierza docelowo ustawić pojemników na 

odpady na osiedlu przy ul. Ogrodowej.  

Przedstawiciel firmy odpowiedział, że objętość pojemników zostanie zachowana 

taka sama jak była do tej pory.  

 

PKT 4 

Głos zabrał Starosta Powiatu Grójeckiego p. Marek Ścisłowski. 

Podziękował za zaproszenie na sesję. Przybliżył informację na temat problemów 

i sytuacji jaka panuje w Starostwie. Poinformował, że zobowiązania zaciągnięte 

przez Powiat z tytułu zaciągniętych kredytów to kwota rzędu około 3 mln. zł. 

rocznie. Są to zobowiązania poprzedniej władzy. Starosta poinformował, że na 

planowane inwestycje przeznaczono kwotę ok. 5 mln. zł. w tym na obligacje. 

Zaplanowano remont dróg w ramach programu ,,schetynówka”, przeznaczono 

150 tys. zł. na zobowiązania wobec Warki, zaplanowano środki na wsparcie 

finansowane na zakup samochodu dla Komendy Powiatowej oraz na zakup 

sprzętu dla Powiatowej Straży Pożarnej. W sytuacji, gdy pozostaną środki w 

budżecie zostaną przeznaczone współfinansowanie realizacji zadania budowa 

drogi Waliska - Ulów. Pojawiają się nowe problemy powstałe w poprzednich 

latach chociażby zwrot źle naliczonej subwencji oświatowej za lata poprzednie 

w wysokości 1 200tys. zł. Decyzja została wydana w ubiegłym roku. Sprawa 

ponownie zostanie rozpatrzona i być może, część tej kwoty zostanie umorzona. 

Okazało się również, że szpital w Nowym Mieście ma bardzo poważne 

zobowiązania, które nie były do tej pory ujawnione. Udało się  znaleźć bank, 

który zechce udzielić swojego wsparcia finansowego dla szpitala w kwocie ok. 

5mln. zł. Będą to środki niezbędne do spłacenia najważniejszych zobowiązań, 

które szpital posiada. W budżecie zaplanowano środki na remont Przychodni w 

Rzeczycy i na dokończenie remontu przychodni w Drzewicy. Pojawiły się nowe 

zobowiązania finansowe w kwocie około 500tys. zł. za odbiór z dróg 
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powiatowych samochodów pozostawionych w wyniku kolizji, od kilku lat 

sprawy te nie były rozliczane przez Powiat. Następnie Starosta odniósł się do 

problemu utrzymywania dróg w okresie zimowym. Zdaje sobie sprawę, że jest 

to problem jakości posypywania czy odśnieżania dróg, problem czasu reakcji, 

problem, który bulwersuje. Zaznaczył, że działania jakie były podejmowane nie 

były wystarczające do potrzeb czy oczekiwań mieszkańców. Stwierdził, że  

mieszanka do posypywania dróg, którą zastosował Powiatowy Zarząd Dróg 

miała zbyt małą ilość soli i to powodowało, że przy tych dużych mrozach 

niestety było to nieskuteczne. Należy liczyć się z tym, że zbyt duże koszty nie 

pozwolą na posypywanie dróg na całej długości. Pan Starosta przeprosił za to co 

się w ostatnim czasie wydarzyło na terenie gminy bo nie do końca było 

wykonane jak potrzeba, ale ma nadzieję że przy najbliższym nawrocie zimy 

skutki działań będą widoczne. Ponadto prosił o zgłaszanie problemów, do 

Powiatowego Zarządu Dróg oraz poinformował, że bezpośredni nadzór nad 

wykonywaniem zadań za pośrednictwem Powiatowego Zarządu Dróg sprawuje 

Wicestarosta Pan Dariusz Piątkowski. 

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi Pana 

Starosty. Pan Starosta przekazał co otrzymał w ,,spadku” po porzedniej władzy. 

Pan Burmistrz powiedział, że sprawy szpitala, utrzymywanie bieżące dróg 

powiatowych na terenie naszej gminy to zadania Powiatu. Należałoby w szpitalu 

i na poszczególnych drogach postawić dużą reklamę i powiedzieć: ,,proszę 

państwa my nie będziemy nic z tymi drogami, szpitalem robić, ponieważ za to 

odpowiada radosna twórczość poprzedniego zarządu szpitala czy zarządu w 

Powiecie”. Tak należałoby napisać. Po prostu nie ma środków w budżecie. 

Gmina nie jest w stanie udźwignąć zadań powiatu i zadań gminy. Staraliśmy się 

pomagać jak możemy. O problemach radni wiedzą bo na spotkaniach 

rozmawiamy i decydujemy gdzie przeznaczyć środki. Niestety jest taka 

sytuacja, że Gmina rozumie Starostwo jak najbardziej. Ale obecne kłopoty z 

czegoś wynikają. Stąd zaproszeni na dzisiejszą sesję radni Powiatu i Pan 

Starosta w celu przedstawienia swoich problemów.  Należy prosić jeszcze raz 

radnych z naszego terenu, aby zabiegali o to, aby jakiekolwiek fundusze 

przeznaczyć dla Nowego Miasta. 

Następnie p. Burmistrz przekazał, że w dniu 16 stycznia br. dokonał objazdu 

dróg powiatowych i wojewódzkich oraz w tym dniu odbyło się spotkanie z 

Panem Starostą. Wspomniane drogi po niewielkich opadach śniegu nie były 

przygotowane. Przedstawiciele służb odpowiedzialnych za zimowe utrzymanie 

dróg lokalnych, wojewódzkich czy powiatowych nie mogą się opierać o 

ustawowe ramy czasowe. Gmina oczekuje, a wręcz żąda właściwego utrzymania 

dróg bo to zagraża bezpieczeństwu ludzi. Następnie p. Burmistrz poprosił 

pracownika Urzędu p. Andrzeja Przyborka o przedstawienie pism kierowanych 

do Starostwa. 

Pan Andrzej Przyborek poinformował, że od mieszkańców i radnych wpływają 

wnioski, które dotyczą poprawy stanu technicznego dróg. Zazwyczaj jest tak, że 
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na pisma przedkładane do Powiatowego Zarządu Dróg jest brak zachowania 

ustawowego terminu udzielenia odpowiedzi. Przedstawił wnioski w których nie 

dotrzymano terminu ich realizacji:  pielęgnacyjnego cięcia drzew przy drodze 

powiatowej Żdżary – Domaniewice. Termin wykonania wyznaczono do 31 

grudnia 2015r. do chwili obecnej nie podjęto działań.  Na ostatniej sesji 

ponowiono wniosek. Nie zachowano terminu realizacji wniosku dotyczącego 

renowacji i udrożnienia rowu przydrożnego w miejscowości Wólka 

Ligęzowska, termin wykonania do 31 grudnia 2015 r. Udrożnienie dotyczy 

dwóch przepustów, które w okresie wiosennym zagraża wylaniem nadmiaru 

wody opadowej na posesje mieszkańcom. Pan Przyborek prosił, aby uczulić 

urzędników Powiatowego Zarządu Dróg o terminowe udzielanie odpowiedzi na 

wnioski. Kolejno wymienił: zapadnięcie drogi między stawami w miejscowości 

Gostomia. Wniosek został przesłany do Powiatowego Zarządu Dróg,  

- zmiana organizacji ruchu drogi. Droga Wólka Ligęzowska – Brzeski z 

pierwszeństwem przejazdu, droga Waliska – Ulów droga podporządkowana. 

Prosił o usunięcie gałęzi, które w okresie wiosennym ograniczają widoczność, 

- naprawa zapadniętej drogi powiatowej we wsi Wola Pobiedzińska. 

Wystosowano pismo o dodatkowe oznakowanie drogi.  

Glos zabrał Pan Starosta przytoczone wcześniej sprawy powinny być 

realizowane bez zbędnej zwłoki. Jak wspomniał wcześniej w swojej 

wypowiedzi bezpośredni nadzór nad wykonywaniem zadań za pośrednictwem 

Powiatowego Zarządu Dróg sprawuje Wicestarosta p. Dariusz Piątkowski. Jeśli 

chodzi o sprawę udrożnienia rowu przydrożnego w msc. Wólka Ligęzowska 

najlepszy termin realizacji byłby okres wiosenny. Jeśli chodzi o zmianę 

organizacji ruchu drogi w kierunku Waliski, realizacja zadania nastąpi na 

początku maja. Jeśli chodzi naprawę zapadniętej drogi powiatowej we wsi Wola 

Pobiedzińska ustawiono dodatkowo znaki ostrzegawcze. Modernizacja drogi 

jest jak najbardziej wskazana. Pan Starosta prosił, informacje bezpośrednio 

drogą e-mailową, telefoniczną w przypadku niedotrzymania terminu realizacji 

wniosków.  

 Głos zabrał radny Powiatu Grójeckiego Krzysztof Fiks. Stwierdził, że do 

radnego docierały informacje, że nowo wybudowany budynek w którym 

przebywamy jest ,,bublem”.  Ale to wspaniały budynek. Radny zwrócił się z 

pytaniem do Pana Starosty kiedy w powiecie było dużo pieniędzy? nigdy ich nie 

było. Przypomniał, że wraz z objęciem stanowiska radnego powiatu zadłużenie 

szpitala grójeckiego opiewało na kwotę około 20 mln. zł. Sytuacja finansowa w 

powiecie od początku jest trudna, także trudna w samorządzie gminnym. 

Zwrócił się do pana Starosty, podejmując się tej pracy i przejmując obowiązki 

Starosty wiedział Pan jakie są problemy. Będą one trwały kilka lat. Nie 

dofinansowane są samorządy i obciążenia będą coraz większe. Czy my nie 

chcielibyśmy, aby było lepiej. Na pewno każdy by chciał, Pan też. Wie Pan, że 

opozycja jest konstruktywna. Jeśli chodzi o szpital grójecki byliśmy przeciwni 

zaciągnięciu kredytu pod hipotekę. Sprawę nagłośniono w mediach. Okazuje 
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się, że można było, nie obciążać hipoteką nieruchomości szpitala. Odnośnie 

szpitala nowomiejskiego przeznaczone środki na nasz szpital do tej pory nie 

wpłynęły. Mimo, że podjęto uchwałę Rady o przejęciu Ogniska Pracy 

Pozaszkolnej i przesunięcia środków. Jeśli chodzi o zadłużenie Powiatu opiewa 

na kwotę około 56%, my pozostawiliśmy zadłużenie na około 44%, czyli o 10 

% mniej. Problemy są i będą. Następnie radny zwrócił się do Pana Burmistrza. 

Stwierdził, że nadal w swoich działaniach Burmistrz odnosi się do kampanii 

wyborczej. Narzeka na budynek sportowy, budynek przy Urzędzie, obwodnicę. 

Minął rok pracy w samorządzie i zamiast narzekać należy iść do przodu i nie 

narzekać, bo Pana będą rozliczać. Poinformował, że nie uczestniczył w 

obradach sesji, dając możliwość kontynuacji podjętych działań obecnej władzy.   
 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą, aby sprawy nieporozumień i 

waśni Powiatu nie przenosić na płaszczyznę naszego samorządu.  

 Starosta Powiatu zaznaczył, że nie ma zamiaru polemizować i prowadzić 

dyskusję z radnym Panem Fiksem, bo nie jest to miejsce. Stwierdził, że wyjaśni 

jak wygląda praca z konstruktywną opozycją. Polega ona na tym, że nie pozwala 

się cały rok zatrudnić Wicestarosty - no bo nie. Przykładem jest rewitalizacja 

Muzeum w Warce, która kosztowała ok. 19 mln. zł. z tego koszty 

kwalifikacyjne zostały uznane na poziomie 12 mln. zł., czyli Powiat musiał 

dofinansować do realizacji zadania 7 mln. zł. W momencie kiedy na obecną 

władzę Powiatu spadł obowiązek dokończenia inwestycji pod naciskiem terminu 

czasu. Wówczas opozycja złożyła doniesienie na Starostę o przekroczenie 

uprawnień i wypłacenie 350 tys. zł. za dodatkowe wykonane prace w tym 

Muzeum. Było to niezbędnym warunkiem, żeby prace te zakończyć i rozliczyć 

całe zadanie, żeby Powiat nie musiał zwracać 9 mln. zł. dofinansowania, które 

otrzymaliśmy jako koszty kwalifikowane. Dzięki pomocy Marszałka Senatu 

udało się pozyskać środki na dokończenie tego zadania. Następnie p. Starosta 

odnosząc się do wypowiedzi radnego Pana Krzysztofa Fiksa, zadłużenie 

Powiatu stanowiło ok. 56% w związku z powyższym zapytał w jakim czasie 

takie zadłużenie było i co Pan zrobił, żeby takie zadłużenie zmniejszyło się do 

46%?. Niektórzy przypisują sobie, że szpital został uratowany. Prowadzone były 

działania w kierunku wprowadzenia operatora zewnętrznego do szpitala. Nie 

dzięki oporowi opozycji udało się odejść od hipoteki szpitala. Były to wymogi 

banków, które były częściowo zainteresowane udzieleniem wsparcia 

finansowego. Patrząc na wyniki finansowe Spółki i działania wokół tej sprawy 

banki nie składały ofert. Jeden bank zgodził się w trudnej sytuacji finansowej 

wesprzeć spółkę i ma nadzieję, że również wesprze szpital nowomiejski i nie 

będzie żądał hipoteki tylko innego zabezpieczenia. To nie jest osiągnięcie 

opozycji, że udało się odejść od hipoteki. Bank tego nie żądał, ale chciał podjąć 

jakiekolwiek działanie i wsparcie. Nawiązując do zadłużenia szpitala. Faktem 

jest, że szpital grójecki w 2010 roku został przekształcony w Spółkę i częściowo 

dług spłacony. Część zobowiązań przejęło Starostwo i spłacone zadłużenie 

stanowi ok. 3 mln. zł. W  tym czasie bilans szpitala zamknął się na zero. Kolejne 
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lata wskazywały jeszcze, że szpital będzie funkcjonował, bilansował się z 

niewielką stratą. Natomiast brak jest odpowiedzi kiedy zobowiązania 

wymagalne wzrosły w 2013 i 2014 roku do kwoty 14 mln. zł. I myśli, że tę 

sprawę wyjaśni Prokuratura Okręgowa w Radomiu. 

 

 Sołtys wsi Wólka Ligęzowska p. Stefania Wąsik prosiła o dokładne 

posypywanie i odśnieżanie drogi, głównie zakręty. 

 

  Pan Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi radnego Pana Fiksa. Wie, że 

kampania wyborcza dawno się skończyła i wie najlepiej, co jest dobre i to 

właśnie zamierza realizować. Informacje o realizacji zadań były opisane w 

lokalnych gazetach. Jak na jeden rok to zrobione było dużo. Myśli, że 

poprzednicy przez wiele lat nie zrobili więcej, ale samo zrobienie czegoś nie 

świadczy o wielu rzeczach. Ważny jest również styl pracy. Wiele środków dla 

gminy zostało zaoszczędzone, zmniejszenie wynagrodzenia Burmistrza w 

stosunku do poprzedniej Burmistrz oraz nie zatrudnianie asystenta. Jeśli chodzi 

o budynek, w którym przebywamy usunięto błędy i usterki m. in. systemów 

grzewczych. Należało wykonać oddzielne zasilanie aby uzyskać odpowiednią 

temperaturę w pomieszczeniach. Następnie Pan Burmistrz zapytał radnego 

dlaczego nie uczestniczył w spotkaniach jednostek straży pożarnej na naszym 

terenie. Uczestniczył Pan w jednym ze spotkań w Gostomi. Czy przestały Pana 

interesować problemy naszej straży? Myśli, że należałoby zrezygnować z tej 

funkcji i więcej szczegółów nie będzie poruszał.  

 Sołtys wsi Wola Pobiedzińska  p. Jacek Zwardoń prosił o naprawę 

zapadniętej drogi powiatowej we wsi Wola Pobiedzińska oraz umieszczenie 

znaku ostrzegawczego ,,nierówna droga” na tym odcinku. Przez wieś biegnie 

droga powiatowa o dużym nasileniu ruchu łącząca wieś Gostomia z Nowym 

Miastem. Starostwo w tej sprawie  od dwóch lat nie podjęło żadnych działań. 

Pan Starosta stwierdził, że jeśli ta sprawa była przekazana dwa lata temu 

to nikt mi tej sprawy przekazał. 

Radny Mirosław Bors stwierdził, że jest radnym z tego terenu i nie 

interesuje się polityką, a planowanymi inwestycjami. Przypomniał, że na jednej 

z poprzedniej sesji Pan. Starosta namawiał samorząd do przejęcia Liceum 

Ogólnokształcącego. Radni podjęli przedmiotową uchwałę. Starostwo pozbyło 

się placówki i zaoszczędziło w budżecie kwotę 500tys. zł. W tym czasie były 

zapewnienia, o przeznaczeniu środków na bieżące utrzymanie dróg, chodników 

w zamian za przejęcie placówki. Do budżetu gminy nie wpłynęły środki, gmina 

dokłada na funkcjonowanie placówki. Kolejno radny odniósł się do sprawy 

współfinansowania zadań przy współudziale Powiatu. Samorząd ma 

zabezpieczone środki w budżecie, aby realizować zadania, ale Starostwo po 

prostu nas ,,odpycha”. Jeśli chodzi o sprawy Ogniska Pracy Pozaszkolnej. W 

2014 roku samorząd gminy przejął obiekt za kwotę 320 tys. zł. i były ustalenia, 
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że jeżeli obiekt zakupimy to środki pieniężne zostaną przeznaczone na szpital 

nowomiejski. Czy te środki zostały przekazane?  

Radna Iwona Lepa powiedziała, że nie ma słów do wystąpień radnego 

Pana Krzysztofa Fiksa. Bo nie na tym polega, żeby przyjść się i kłócić. I bardzo 

się cieszy, że w końcu jest Pan obecny na sesji. Radna powiedziała, że była 

zaniepokojona, i pytała Pana Przewodniczącego Rady czy Pan otrzymuje 

zaproszenia, co mogą potwierdzić radni. Cieszy się, że radny jest bo skoro tak 

dobrze działa, i ma taką siłę przebicia, więc radna Pani Anna Steczkowska 

będzie wspierana przez Pana radnego. Odnosząc się do wypowiedzi radnego 

Pana Mirosława Borsa. Jak zaznaczył polityka , polityką my tu mieszkamy i nie 

ważne czy jest się z tej partii, jeżeli są potrzeby należy pomagać. Kłócić się 

można poza sesją. I myśli, że jeżeli my będziemy prosić o jakieś pieniądze, Pan 

wesprze zmiany w budżecie i pieniądze zostaną przekazane naszej gminie.   

 Pan Starosta powiedział, że jeżeli chodzi Liceum Ogólnokształcące. 

Powiat prosił o przejęcie Liceum z uwagi na to, że samorząd powiatu nie stać na 

utrzymanie obiektu, w którym uczy się 100 uczniów, a koszty utrzymania tego 

Liceum są na poziomie dofinansowania 600 tys. zł. W roku ubiegłym 

rozmawialiśmy, że należy się zastanowić jak najmniejszym kosztem uratować 

szkołę, aby dalej funkcjonowała. Starostwo i Rada uznała, że takie Liceum 

należy zlikwidować. To jest szkoła, która nie daje perspektywy. 

Przekonywałem, że jeżeli samorząd gminy przejmie placówkę to będzie 

możliwe utworzenie Zespołu Szkół, a przy tym ograniczenie kosztów 

ponoszonych na prowadzenie Liceum. Przykładem jest Zespół Szkół w 

Mogielnicy. Następnie pan Starosta zapewnił, że jeżeli będą środki w pierwszej 

kolejności przy współpracy samorządu gminy wybudowana zostanie droga w 

kierunku Waliska. Jeśli chodzi o Ognisko Pracy Pozaszkolnej nie zna dokładniej 

sprawy. 

 Radny Krzysztof Fiks nawiązał do wypowiedzi poprzedników. Stwierdził, 

że należało nie przejmować Liceum. Placówki nikt nie chciał likwidować tylko 

radnym wmówiono. Przypomniał, że na jednej z sesji Pan Starosta wypowiadał 

się, że Liceum nie ma zamiaru likwidować. Podpisana została umowa, która 

zwiera, że możemy się zrzec i obowiązki przejmuje Starostwo. Pełniąc funkcję 

asystenta w samorządzie gminy często ubiegałem się o środki, aby ta gmina się 

rozwijała. Pyta się mnie ile środków udało się pozyskać. W okresie pełnienia 

funkcji pozyskałem ponad plan kwotę ok. 25 tys. zł. Kontynuując odniósł się w 

kwestii Ogniska Pracy Pozaszkolnej. Po przejęciu obiektu środki pieniężne 

miałyby być przeznaczone na szpital nowomiejski. Obecna władza nie 

skorzystała. Wiele można byłoby wyliczać przykładów.  W miarę możliwości 

pozyskiwania środków jednostki straży wyposażono w nowe mundury, 

samochody, sprzęt, wyremontowano strażnice.  

Przewodniczący Rady prosił o utrzymanie właściwego poziomu pracy 

podczas obrad dzisiejszej sesji.  Nie chciałby ograniczać nikomu zabierania 

głosu, ale nasza dyskusja przekształciła się w polemikę. 
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Następnie głos zabrał radny Tadeusz Jędryka odnosząc się do wypowiedzi 

poprzedników. Stwierdził, że nie wie co ma o tym myśleć, poprzednia dyrekcja 

szpitala w Nowym Mieście, zapewniała, że zadłużenia nie ma. Na dzisiejszej 

sesji Pan Starosta, poinformował, że zadłużenie jest w kwocie 12 mln. zł. Jeśli 

chodzi o strażnice na naszym terenie to ,,wielka ruina”.  

Sołtys wsi Wola Pobiedzińska  p. Jacek Zwardoń zapytał ponownie czy 

będzie naprawiona droga powiatowa we wsi Wola Pobiedzińska. Pan Starosta 

odpowiedział, że droga będzie naprawiona. 

Sołtys wsi Sacin Jacek Pakuła prosił o bieżące utrzymanie drogi między 

skrzyżowaniem Biała Rawska - Rawa Mazowiecka (w kierunku Rosocha). 

Sołtys wsi Pobiedna Marek Jodłowski prosił o utrzymanie bieżące drogi 

w okresie zimowym oraz montaż dwóch lub trzech luster drogowych. Lustra 

znacznie zmniejszą niebezpieczeństwo wynikające z braku pola widzenia dla 

kierowców wyjeżdżających ze swoich posesji. 

Głos zabrał Radny Krzysztof Fiks poinformował, że otrzymał pismo od 

Pana Burmistrza z dnia 31.01.2015r. które zawierało zapytanie na czyje 

polecenie i w jakim celu zostały pobrane przedmioty z placówki Ogniska Pracy 

Pozaszkolnej. W odpowiedzi na pismo, radny wyjaśnił, że na polecenie 

Burmistrz zostały pobrane przedmioty i przekazane jednostkom straży w 

Nowym Mieście, Żdżary i Rosocha. Inne przedmioty takie jak gry komputerowe  

są w świetlicach strażackich i służą dzieciom i młodzieży, łódź jest w 

wyposażeniu jednostki Rosocha. Starostwo Powiatowe nieodpłatnie przekazało 

sprzęty gminie Nowe Miasto. W dniu przekazania stanowiły majątek gminy. W 

sprawie złożono doniesienie do Prokuratury. Radny prosił o informacje 

dotyczące śledztwa, zwłaszcza, że wiele osób było przesłuchiwanych. Dodał, że 

majątek ten jest zerowy. 

            Przewodniczący Rady zapytał czy radny chce odnieść się do wypowiedzi 

radnego Tadeusza Jędryki? 

            Radny Powiatu Krzysztof Fiks przypomniał, że w minionej kadencji na 

jednej z poprzednich sesji przekazano informację o zadłużeniu szpitala na kwotę 

ok. 6mln. zł. Zaznaczył, żeby nie mylić pojęcia kwota zadłużenia z tytułu 

zaciągniętego kredytu, bo jest to co innego a zobowiązania co innego oraz 

system płatności z NFZ też inaczej. To wszystko może jest skomplikowane i 

dlatego radny tak analizuje tą sytuację.  

   Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Zaraś. Stwierdziła, że z 

ustaleń kontroli przeprowadzonej przez NIK zadłużenie szpitala opiewa na 

kwotę 12 mln. zł. Nie spłacone są zobowiązania, składki na ubezpieczenie 

pracowników. Spytała czy o tym Pan wie? Więc proszę nie mówić, że 

zadłużenie szpitala opiewa na kwotę 6 mln. zł. w zaciągniętych kredytach. 

Kontynuując Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, kto podjął decyzję o 

zaciągnięciu kredytu z firmy Magellan? Co to jest za firma, czy Pan wie coś 

bliżej na ten temat. Z uzyskanych informacji wynika, że jest to firma, która 
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specjalizuje się w przejmowaniu szpitali. We wrześniu 2014 roku zaciągnięto 

kredyt w II transzach jedna we wrześniu, druga w grudniu. Czy mógłby Pan coś 

bliżej wyjaśnić w tej sprawie, wiem, że sprawami finansowymi szpitala kierował 

Pan z Panią Dyrektor. 

 Radny Fiks odpowiedział, że są przekazywane przez Radę miesięczne 

sprawozdania do Starostwa. Dług był i jest. Zobowiązania wynoszą w kwocie 

12 mln. zł. Należy rozumieć, że to co się należy szpitalowi, jeżeli się odejmuje 

to dług jest mniejszy. Radny powiedział, że nie zna firmy Magellan. Dodał, że 

na jednej z sesji pytał Pana Starostę, czy zna firmę Magellan i czy wie o 

zaciągniętym kredycie w kwocie 800tys. zł. od tej firmy. Pan Starosta 

odpowiedział, że nie wiedział. Radny ponownie zaznaczył, że nie zna tej firmy.  

   Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że pytała o zaciągniętych 

kredytach w 2014 roku w naszym szpitalu, które nigdzie nie były zaksięgowane. 

Wydaje się to jakoś wszystko bardzo podejrzane. Dlatego pyta. 

  Radny Krzysztof Fiks nie sądzę, żeby nie była zaksięgowana bo byłaby to 

totalna bzdura, tak jak słyszałem, że w szpitalu prowadzona jest podwójna 

księgowość co jest nie prawdą. W takim dużym zakładzie nie da się prowadzić 

podwójną księgowość. Nic mi nie wiadomo o takich zaciągniętych pożyczkach. 

Na dokumentach, które podpisywałem widnieją moje podpisy. Inne zostały 

zaskarżone do Prokuratury,  tak jak wcześniej mówił Pan Starosta. Zapytał Pana 

Starostę czy został złożony wniosek do Prokuratury na Pana Dyrektora Skurę, 

czy nie bo miał być złożony? Oczywiście trzeba poczekać niech Prokuratura 

wyjaśni.  

 Głos zabrała Rada Powiatu Grójeckiego Anna Steczkowska. Odnośnie 

zaciągniętej pożyczki w naszym szpitalu nie była ona uwidoczniona w dziale 

kredytów, pożyczek tylko była ukryta w zobowiązaniach wobec dostawców. 

Radna wyjaśniła, że była to pożyczka zaciągnięta w parabanku trochę na 

zasadach lichwiarskich. O zaciągnięciu kredytu nie wiedział Zarząd i Rada 

Społeczna szpitala. Tę pożyczkę zaciągnął Pan Dyrektor Skura i Pani Dyrektor 

Kwietniewska.  

 Pan Starosta powiedział, że radna właściwie wszystko wyjaśniła. 

Zobowiązania wymagalne szpitala w Nowym Mieście są na poziomie 12 mln. 

zł. To są takie należności, które nigdy się nie odzyska i to zobowiązanie nigdy 

się nie zmniejszy. Jeżeli chodzi o firmę Magellan Pan radny Fiks doskonale wie 

co to jest za firma. Jest to firma tzw. Parabank, który żyje z tego, że zaciąga 

zobowiązania w innych bankach i pożycza innym pieniądze. Z tego ma zyski. 

Proceder pożyczania pieniędzy w Magellanie trwa prawdopodobnie od 2013 

roku w Spółce PCM w Grójcu. To duża kwota ok. 4 mln. zł. To działanie 

polegało na tym, że Prezes Spółki powinien mieć upoważnienie Zarządu do 

tego, żeby takie działania podejmować. Zarząd twierdzi, że o niczym nie 

wiedział, a Prezes działał samodzielnie. Natomiast jeśli chodzi o szpital w 

Nowym Mieście były zaciągane zobowiązania w parabanku Magellan jako 

zaciąganie pożyczek. Te pożyczki nie były przedstawiane jako pożyczka,  
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kredyt tylko zobowiązania wobec dostawców. I nie wykazywano tego jako 

zadłużenie.  Te pożyczki zostały zaciągnięte we wrześniu i grudniu 2014 roku, 

przez poprzednią władzę. W wyniku kontroli  w ubiegłym roku okazało się, że 

brakuje pieniędzy. Firma Magellan wystąpiła do Pani Dyrektor o spłatę tych 

zobowiązań. Okazało się, że w firmie zaciągnięty jest kredyt, który musi być 

spłacony do końca grudnia ubiegłego roku.  

  Głos zabrał mecenas Tomasz Rychlicki. W odpowiedzi na pytanie Pana 

Krzysztofa Fiksa postępowanie karne nie zostało zakończone. Prokuratura 

Rejonowa wydała postanowienie o umorzeniu śledztwa. Postanowienie zostało 

ostatecznie zaskarżone do Sądu. Sąd Rejonowy w Grójcu nie wydał  

postanowienia. Postępowanie się toczy. 

 Radny Fiks odniósł się do wypowiedzi Pana Mecenasa, jeśli dobrze 

rozumiem Prokuratura umorzyła śledztwo w sprawie pobranych przedmiotów w 

placówce Ogniska Pracy Pozaszkolnej. I w tej sprawie wystąpiliście o 

odwołanie od decyzji Prokuratora o umorzeniu śledztwa. Mecenas 

odpowiedział, że przedwcześnie. Radny zapytał, co to znaczy przedwcześnie. 

Wskazałem w piśmie, gdzie znajdują się pobrane przedmioty. Wartość tych 

przedmiotów  określono jako zerowa.  

 Pan Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi radnego Krzysztofa Fiksa. 

Należy poczekać niech Prokuratura wyjaśni. Jeśli Pan nic nie wziął, przedmioty 

zostały prawidłowo przekazane to nie będzie żadnych problemów. My 

zwróciliśmy się do Prokuratury, żeby sprawę wyjaśniła. Komisja Rewizyjna 

Rady Miejskiej stwierdziła, że są braki, że nie ma pełnej dokumentacji na 

przekazanie przedmiotów, więc proszono o wyjaśnienie. Jeżeli w dalszym ciągu 

pisze się gdzie są przedmioty: aparat cyfrowy itd. Czy te przedmioty wziął 

Burmistrz, panie dokonujące spisu, czy ktoś z radnych. Niech Prokuratura 

sprawę wyjaśni. Jeżeli Pan niczego nie wziął nie ma czego się obawiać. Po 

dokonaniu kontroli przedmiotów nie było. Dlatego sprawę przekazaliśmy do 

wyjaśnienia.  

 Radny Fiks zapytał dlaczego Pan Burmistrz wystosował pismo o 

wskazanie pobranych przedmiotów.  

 Pan Burmistrz powiedział, żeby Radny się ustosunkował, mówił Pan że 

były ustnie wydawane polecenia o przekazywaniu przedmiotów. Wspomniał 

Pan o stylu zarządzania, był Pan członkiem Zarządu w ostatniej kadencji więc 

powinien Pan za finanse również odpowiadać, a przynajmniej być 

zorientowanym. Radni poprzedniej kadencji twierdzą, że były zapewnienia od 

Dyrekcji szpitala, że w placówce nie ma żadnych problemów kredytów, 

zobowiązań. Więc skąd one się wzięły? Czy Pan nie wiedział, że przez kilka lat 

nie były odprowadzane składki na ubezpieczenia pracowników? Pan Burmistrz 

powiedział, że na posiedzeniu Rady Społecznej przy SP ZOZ Nowe Miasto  

uzyskał informacje o sytuacji naszej placówki. Następnie dodał, że przy 

wspólnej współpracy uda nam się wiele zrealizować.  Jeśli chodzi o styl 

zarządzania w Urzędzie Pan Burmistrz powiedział, że jeszcze nikogo nie podał 



 13 

do Sądu i nikt nie wytoczy i nie wytoczył procesu, że kogoś prześladowałem w 

Urzędzie, że kogoś chciałem zwolnić, wyrzucić i będzie się tego trzymał. I 

szanuje wszystkich mieszkańców. Zapytał czy Pan ma jakieś zastrzeżenia do 

mojego postępowania, czy był Pan kiedyś wyrzucony z mojego gabinetu? 

Przyjąłem Pana serdecznie kiedy Pan mi gratulował zwycięstwa. Jest mi 

przykro, że Pana koleżanki nie było na to stać. Zaproponowałem Panu 

współpracę, ale minął rok i ze strony Pana współpracy żadnej nie uzyskałem.  

 Przewodniczący Rady powiedział, że zauważyliśmy pewną zmianę jeśli 

chodzi o wspólne prace w tej gminie. Dodał, że cieszy się, że jest to pierwsza, 

ale nie ostatnia wizyta kolegi radnego. Prosimy tylko w dobrym  tego słowa 

znaczeniu zachowanie daleko idącej kultury, nie przerywać w wypowiedziach. 

Będzie nam bardzo miło, jeżeli wspólnie będziemy realizować przedsięwzięcia. 

Należy się sprostowanie i wyjaśnienie jeśli chodzi o przejęcie Ogniska Pracy 

Pozaszkolnej. Nie jest mi wiadomo jakie były normy prawne, a napewno 

moralno-etyczne, które desygnują i pozwalają na rozdawanie wyposażenia  z 

zamkniętego ośrodka. Następnie przypomniał, że podjęta została uchwała o 

przejęciu placówki, środki miały być przekazane na dofinansowanie szpitala. 

Takie argumenty były, ale był też zapis dotyczący tego, że od 1 września 2014 

roku ten ośrodek zostanie otwarty. Należy uszanować to jaki charakter pracy 

udało się nam wypracować przez ten rok w Radzie i pracujmy tak dalej.    

 Kierownik  Posterunku Policji Pan Janusz Bogdański powiedział, że za 

pośrednictwem obecnych chciałby dotrzeć do największej liczby odbiorców 

naszego okręgu. Chodzi o osoby starsze narażone na przestępczość polegająca 

na oszustwach. Na terenie naszego miasta miało miejsce zdarzenia o charakterze 

oszustwa ,,na urzędnika”. W tym przypadku osoby podają się za pracownika 

Urzędu okazując dokumenty. Osoba wyjmuje pieniądze pokazując tym samym, 

gdzie przechowuje oszczędności. Prosił, aby zwrócić uwagę na osoby samotne, 

które mogą być narażone na oszustwa. Kolejnym oszustwem jest na tzw. 

,,wnuczka”. Oszuści posługują się numerami telefonów. Prowadzą rozmowę w 

taki sposób, aby oszukiwana osoba  uwierzyła, że rozmawia z kimś ze swojej 

rodziny i prosi o przekazanie gotówki. Pan Kierownik poinformował, aby 

zapobiec zdarzeniom organizowane są szkolenia dla pracowników banku, aby w 

podejrzanych sytuacjach informowali Policję. Prosił, o zwrócenie szczególnej 

uwagi w okresie zimowym na osoby wymagające pomocy, osoby nietrzeźwe. 

Zgłaszać osoby potrzebujące pomocy do Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Prosił również o przestrzeganie przepisów o ruchu drogowym.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady.  
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PKT 5 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz odczytał protokół Komisji Gospodarczo – Budżetowej z dnia 19 

stycznia 2015 roku.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Edyta Staniszewska 

2. Przewodniczący Rady Miejskiej    p. Tomasz Pietrucha 

3. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych   p. Zdzisław Misztal 

4. Głowna Księgowa Zakładu Usług Komunalnych         p. Małgorzata 

Bzinkowska 

5. Pracownik U M i G       p. Tomasz Bogacki 

6. Sołtys wsi Nowe Łęgonice                                            p. Teresa Bujak 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo-Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Plan pracy Komisji Gospodarczo - Budżetowej na 2016 rok. 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarczo – Budżetowej za 2015 

rok. 

3. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

W PKT 1. Przewodniczący Komisji przypomniał, że jednej z ostatniej sesji 

Rady została podjęta uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Mimo, że podczas 

głosowania nie została przyjęta przez radnych uchwała została ona 

opublikowana w Dzienniku Urzędowym  i obowiązuje. Główna księgowa 

Zakładu Usług Komunalnych p. Małgorzata Bzinkowska poinformowała, że 

zakład czeka na rozstrzygnięcie w tej sprawie nadzoru prawnego. 

Poinformowała, że dopłata z budżetu Gminy do mediów wynosiłaby 

104 518,98zł. Przewodniczący Komisji zapytał co wpłynęło na wzrost cen. Były 

to mi. in. zaległości płatnicze. 

Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowała rozpropagowanie materiałów dla 

mieszkańców korzystających z kanalizacji o jej prawidłowe użytkowanie.  

W PKT 2 Przewodniczący Komisji p. Dariusz Dziurowicz przedstawił 

Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarczo – Budżetowej za 2015 rok. 

Członkowie pozytywnie zaopiniowali sprawozdanie. 

W PKT 3 Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą na rok 2016. 

Członkowie Komisji szczegółowo analizowali plan pracy komisji.  

W pkt. 5 Zapoznanie się z wydatkowaniem środków finansowych z budżetu 

miasta i gminy przeznaczonych dla Samorządowego Zakładu Budżetowego 
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,,Zakład Usług Komunalnych” -  termin realizacji – kwiecień – maj, zastąpić 

,,cały rok”.  

W pkt.6 Ocena stopnia realizacji budżetu za poszczególne kwartały roku 

2015 i ściągalność podatkowa - termin realizacji – zapis ,,kwartalnie”, 

zastąpić ,,półrocznie”. 
Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok oraz projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016-

2021. Wprowadza się zmiany polegające na dostosowaniu prognozy do uchwały 

budżetowej gminy na 2016 rok zmienionej zarządzeniami Burmistrza oraz 

Uchwałą w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

 Sekretarz Miasta i Gminy p. Edyta Staniszewska wyjaśniła, że od 1 lutego 2016 

roku odpady komunalne będzie odbierać Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych 

FART BIS sp. z o. o., które zobowiązane jest swoje pojemniki i worki 

dostarczyć mieszkańcom naszej Gminy do dnia 1 lutego 2016 roku. Obecnie 

obsługująca firma Eneris Surowce S.A. będzie świadczyć usługę odbioru 

odpadów do końca stycznia bieżącego roku i zgodnie z umową będzie odbierać 

od mieszkańców swoje pojemniki. 

Pracownik U M i G p. Tomasz Bogacki zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 3 lat w trybie 

bezprzetargowym części działki nr 658 położonej w Nowe Miasto nad Pilicą. 

Działka jest własnością Gminy. Grunt oddany jest oddany w dzierżawę. W dniu 

16 grudnia 2015 roku stacja paliw ORLEN zwróciła się do Burmistrza z prośbą 

o przedłużenie kończącej się w dniu 31 grudnia 2015 roku umowy dzierżawy i 

nie oznaczyła na jaki czas chcieliby te dzierżawę kontynuować. Burmistrz, aby 

mógł podpisać kolejną umowę niezbędna jest decyzja Rady Miejskiej.  

Komisja wnioskowała o wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej części 

działki przy ul. Szerokiej na okres 3 lat i wysokości stawki z tytułu dzierżawy 1 

800,00zł.  

Posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

odczytał protokół z posiedzenia Komisji Oświatowo-Społecznej z dnia 14 

stycznia 2015 roku.   

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy - p. Ewa Bator 

3. Dyrektor ZUK – p. Zdzisław Misztal 

4. Główny księgowy ZUK – p. Małgorzata Bzinkowska 

5. Dyrektor PSP Nowe Miasto – p. Janina Wyszkowska 

6. Dyrektor PSP Żdżary – p. Marzanna Olborska 

7. Dyrektor PG Nowe Miasto – p. Teresa Musiałowska 
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8. Dyrektor Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej  – p. Jolanta Motyl 

9. Przedstawiciele Gminnej Rady Sportu w osobach: 

- p. Agnieszka Dworakowska 

- p. Hubert Wójcik 

10. Pracownik U M i G – p. Tomasz Bogacki 

11. Pracownik U M i G – Agnieszka Łuczak 

12. Przewodniczący Osiedla w osobach: p. Helena Pardej, p. Karolina 

Lewandowska, p. Zbigniew Loba. 

13. Sołtysi w osobach: p. Teresa Bujak, p. Monika Włodarska. 

 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziuba - przewodniczący Komisji 

Oświatowo – Społecznej. 

 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

5. Plan pracy Komisji Oświatowo – Społecznej na 2016 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświatowo –Społecznej za 2015 

rok. 

7. Wypracowanie harmonogramu organizacji zajęć sportowo –rekreacyjno 

profilaktycznych w czasie ferii zimowych. Sprawy bieżące kierowane do 

komisji. 

8. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

9. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

W PKT 3 Dyrektorzy szkół przedstawili komisji wstępne informacje na temat 

propozycji i organizacji wypoczynku uczniów podczas zbliżających się ferii 

zimowych. Harmonogram został opracowany. Ferie będą podobne jak w roku 

ubiegłym. Dodatkowo w tym roku do organizacji ferii przystąpiła Miejsko 

Gminna Biblioteka Publiczna.  

W PKT 5 Przewodniczacy Poinformował, że nie będzie powtarzał informacji 

ponieważ przekazał je Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Budżetowej. 

Dotyczyło stawek za wodę i odprowadzenie ścieków.   

W punkcie kolejnym zostało przedstawione Sprawozdanie z działalności 

Komisji Oświatowo – Społecznej za 2015 rok. Członkowie pozytywnie 

zaopiniowali sprawozdanie. 

W PKT 4 Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą na rok 2016. 

Przewodniczący Rady poinformował o przygotowaniu projektu uchwały w 

sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. Zmiany dotyczą przeznaczenia 

środków na nowe zadanie inwestycyjne – zakup pieca c. o. w budynku 

przedszkola ,,Aduś,, oraz uchwała zmieniająca w sprawie zatwierdzenia taryf 

opłat za zbiorowe  zaopatrzenie w wodę i odprowadzenie ścieków. 
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W PKT 5 Radna Iwona Lepa wnioskowała o zabezpieczenie środków w 

budżecie na naprawę nagrobka dr. Jana Bielińskiego. 

 

Radny Czesław Lewecki wnioskował o stworzenie miejsca na cmentarzu 

nowomiejskim na umieszczenie tablicy upamiętniającej poległych 

nieznanych żołnierzy. Komisja wnioskowała, aby na następne posiedzenie 

zaprosić  przedstawicieli Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta.  

 

Radny Mariusz Fandrych: 

- wystąpił z prośbą o naprawę znaków drogowych, które na wskutek kolizji 

drogowej zostały uszkodzone   (wjazd do wsi Rosocha), 

- zgłosił problem zapachu dymu tytoniowego w autobusie szkolnym 

przewożącym dzieci, 

- naprawa ogrodzenia przedszkola przy ul. Ogrodowej. 

   

Komisja wnioskowała: 

- o uprzątnięcie  wiaty przystankowej – prawa strona w kierunku Sacina, 

- o sprawdzenie stanu technicznego oświetlenia terenu przedszkola przy ul. 

Ogrodowej,  

- o remont wiaty przystankowej w msc. Rudki i Wierzchy. 

 

Przewodniczący Osiedla p. Zbigniew Loba prosił o interwencję w sprawie 

odpadów wielkogabarytowych składowanych przy śmietnikach.  

 

Przewodniczący Rady wnioskował: 

- o zabezpieczenie środków finansowych na dowóz dzieci na zajęcia 

zaplanowane podczas ferii zimowych – (chodzi o Gimnazjum).  

- zimowe utrzymanie jezdni, chodników, placów na terenie miasta, 

- opracowanie regulaminu stypendium dla szkół na terenie naszej gminy, 

- o umożliwienie przejścia między budynkami szkół Publicznego Gimnazjum i 

Liceum do hali sportowej, 

 

Radny Czesław Lewecki zasugerował ustawienie przy dzikich wysypiskach 

atrapy obiekt monitorowany. 

 

Sołtys wsi Rosocha p. Monika Włodarska zgłosiła problem dotyczący 

dzieci z miejscowości Rosocha, które są zbyt wcześnie przywożone do 

szkoły i  bezpośrednio je dowozić do przedszkola przy ul. Ogrodowej. 

 

Pracownik U M i G p. Tomasz Bogacki zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 3 lat w trybie 

bezprzetargowym części działki nr 658 położonej w Nowe Miasto nad Pilicą. 
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Komisja wnioskowała o wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej części 

działki przy ul. Szerokiej na okres 1 roku i wysokości stawki z tytułu dzierżawy 

2 000,00zł. Radny Czesław Lewecki wnioskował o stawkę 1500zł. 

Posiedzenie zakończono. 

 

Za – ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina 

poinformował, że Komisja Rewizyjna obradowała w dniu 25 stycznia 2016 

roku.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Przewodniczący Rady Miejskiej   p. Tomasz Pietrucha 

2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

Posiedzeniu przewodniczył p. Bartosz Gulina – Wiceprzewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1.Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok. 

2.Sprawozdanie z działalności Rewizyjnej za 2015 rok. 

3.Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

4.Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

W pkt 1 Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą na rok 2016. 

Członkowie Komisji zapoznali się z planem pracy komisji. Nie wnieśli uwag.   

W pkt 2 Wiceprzewodniczący Komisji p. Bartosz Gulina przedstawił 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2015 rok. Członkowie 

pozytywnie zaopiniowali sprawozdanie. 

 W pkt 3 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok oraz projekt uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016-2021.  

Pracownik U M i G p. Tomasz Bogacki zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 3 lat w trybie 

bezprzetargowym części działki nr 658 położonej w Nowe Miasto nad Pilicą. 

Komisja wnioskowała o wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej części 

działki przy ul. Szerokiej na okres 3 lat i wysokości stawki z tytułu dzierżawy 

 1 800,00zł.  

Przewodniczący Rady ponformował o przygotowanych projektach uchwały na 

sesję Rady.  

Przewodniczący Rady poinformował komisję z harmonogramem zajęć ferii 

zimowych.  

Radna Karolina Kącka wnioskowała o uzupełnienie oświetlenia drogowego – 

początek wsi Nowe – Strzałki od strony wsi Sańbórz.  

Posiedzenie zakończono. 
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PKT 6 

Przewodniczący Komisji Pan Dariusz Dziurowicz odczytał zebranym 

Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarczo -  Budżetowej za 2015 

rok. Komisja Gospodarczo – Budżetowa Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą w roku 2015 odbyła 16 posiedzeń. Część posiedzeń była wspólna z 

innymi Stałymi Komisjami Rady.  

W skład Komisji Gospodarczo – Budżetowej wchodzą Dariusz Dziurowicz – 

Przewodniczący, Jędryka Tadeusz – Zastępca Przewodniczącego oraz 

członkowie Elżbieta Zaraś, Bors Jacek, Bors Mirosław.  

Członkowie Komisji zajmowali się następującymi tematami: 

- opiniowaniem projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej. 

- opiniowaniem zmian w budżecie miasta i gminy w trakcie roku budżetowego. 

- oceną realizacji ściągalności podatków gminnych za 2014 rok. Umorzeniami 

podatkowymi i ich wpływem na realizację budżetu. 

- oceną stopnia realizacji budżetu za poszczególne kwartały roku 2015 i 

ściągalność podatkową. 

- oceną realizacji budżetu za 2014 rok. 

- zapoznaniem się z informacją o stanie mienia komunalnego (działki 

budowlane, ich ilość, stan tych działek, mieszkania komunalne). 

- zapoznaniem się z realizacją zadań inwestycyjnych na terenie miasta i gminy i 

wielkość przeznaczonych na nie środków – oraz projektów o fundusze unijne i 

dofinansowanie z zewnątrz. 

- funkcjonowaniem targowisk miejskich. Wpływy do budżetu, wysokość opłat 

targowych pobieranych na targowiskach miejskich. 

- wypracowanie wniosków do budżetu miasta i gminy na 2016 rok. 

- zapoznanie się i wydanie opinii wniosków, które zostały złożone do projektu 

budżetu na 2016 rok. 

Wiele spraw było rozwiązywane w punkcie sprawy bieżące kierowane do 

Komisji. 

Praca Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej przebiegała wg planu 

pracy Komisji. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Pan Dariusz Dziuba 

odczytał zebranym Sprawozdanie z działalności Komisji Oświatowo-

Społecznej za 2015 rok. W 2015 roku Komisja Oświatowo – Społeczna Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła 13 posiedzeń o tematyce zgodnej 

z planem pracy Komisji. Wiele dodatkowych spraw, staraliśmy się rozwiązać w 

punkcie sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

W skład Komisji Oświatowo – Społecznej wchodzą Dziuba Dariusz – 

Przewodniczący, Iwona Lepa – Zastępca Przewodniczącego oraz członkowie 

Pietrucha Tomasz, Lewecki Czesław, Fandrych Mariusz.  

Członkowie Komisji na posiedzeniach Komisji zajmowali się następującymi 

sprawami: 
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- opiniowaniem projektów uchwał przygotowanych na sesje Rady. 

- wypracowaniem koncepcji organizacji zajęć sportowo – rekreacyjno 

profilaktycznych w czasie ferii zimowych. 

- wypracowaniem harmonogramu organizacji zajęć sportowo - 

rekreacyjno profilaktycznych w czasie ferii zimowych. 

- współpraca z Zakładem Opieki Zdrowotnej w zakresie ochrony zdrowia 

mieszkańców gminy w zakresie podstawowym. 

- współpraca z dyrektorami szkół w zakresie rozwoju kulturalnego, 

rekreacyjnego i profilaktycznego, 

- współpraca z Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej z Posterunkiem 

Policji oraz innymi instytucjami działającymi na terenie naszej gminy z 

organizacjami pozarządowymi, 

- przeglądem przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego, 

- opiniowaniem sprawozdań o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2015/2016, 

- omówieniem szczegółów organizacji harmonogramu imprez na terenie 

miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą tj. V Spotkanie z 

Błogosławionym uroczystość połączona z 25-leciem Samorządu 

Terytorialnego, Dni Nowego Miasta połączone z Dożynkami Gminnymi, 

Festyn Sercański, Święto Patrona Nowego Miasta nad Pilicą – 

Błogosławionego Ojca Honorata, imprezy Sylwestrowej.  

Członkowie Komisji byli zaangażowani w pracę Komisji. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Bartosz Gulina odczytał 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2015 rok. Komisja 

Rewizyjna Rady Miejskiej w 2015 roku odbyła 11 posiedzeń. Część posiedzeń 

Komisji była wspólna z innymi Stałymi Komisjami Rady. Praca Komisji 

przebiegała według planu pracy.  

W skład Komisji Rewizyjnej wchodzą Bartosz Gulina – 

Wiceprzewodniczący oraz członkowie Kazimierz Tomczyk, Karolina Kącka, 

Dobrodziej Stanisław.  

Członkowie Komisji na posiedzeniach Komisji zajmowali się następującymi 

sprawami: 

- opiniowaniem projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

- opiniowaniem zmian w budżecie miasta i gminy w trakcie roku 

budżetowego.  

- zapoznaniem się ze sprawozdaniem finansowym za 2014 rok. 

- informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

- informacją o realizacji zadań w trybie ustawy o zamówieniach 

publicznych w 2014 roku. 

- sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014 rok 

- zapoznaniem się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 



 21 

- wypracowaniem i sporządzeniem wniosku o udzielenie bądź nie 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za 2014 rok 

Wiele spraw było rozwiązywane w punkcie sprawy bieżące kierowane do 

Komisji. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy ktoś ma pytania bądź uwagi 

do odczytanych sprawozdań. 

Brak pytań i uwag do przedmiotowych sprawozdań.  

 

PKT 7 

 Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym 

Mieście nad Pilicą Pani Urszula Gil przedstawiła następujące sprawozdania: 

- Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą za rok 2015 co stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu. 

- Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2015 co 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

- Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie za rok 2015 co stanowi załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu. 

Pani Kierownik prosiła, aby dla usprawnienia pracy Ośrodka dział 

organizacyjny Urzędu pomógł w obsłudze pracowników w długopisy, papier i 

inne rzeczy. 

Przewodniczący Rady podziękował p. Kierownik MOPS za przekazanie 

sprawozdania i zwrócił się z zapytaniem do zebranych czy są pytania? Brak 

pytań. 

Przewodniczący W imieniu Radnych podziękował Pani Kierownik oraz 

pracownikom Ośrodka za włożony ogrom pracy. Jeśli chodzi o kwestie 

dotyczące spraw organizacyjnych pozytywnie będą zrealizowane. 

 

PKT 8 

Sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 28.12.2015 r. do 28o1.2016r. 

przedstawił Pan Burmistrz. 

W nawiązaniu do wypowiedzi p. Kierownik problem likwidacji szkół 

gimnazjalnych trudno powiedzieć. Ma nadzieję, że rząd podejmie odpowiednie 

decyzje.  

- w dniu 4.01. spotkanie z Zarządem OSP pod katem współpracy w nowym 

roku, w kwestiach organizacyjnych, harmonogramu, zebrań sprawozdawczych. 

Zebrania odbędą się pod koniec stycznia i będą trwały do marca. 

Przewidywanych jest około 9 spotkań. 

- w tym dniu dokonał oględzin kilku lokali komunalnych zwracając uwagę na 

dbałość lokatorów lokali na klatkę schodowych, zamykanie okien, drzwi. W 

niektórych lokalach doszło do zamarznięcia instalacji wodnej z winy 
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mieszkańców. Kilku osobom zakupiono piecyki, którymi można dogrzewać 

mieszkania. Wspólnie z Dyrektorem Zakładu Usług Komunalnych 

zagwarantowaliśmy drzewo do piecyków, które dowożone są do domów. Tylko 

parę osób zgłosiło się po drzewo najpierw były zgłoszenia, że mieszkańcy 

drzewa nie mają, a później nie miał kto je odebrać.  

- w szkole w Jankowicach nakazano uprzątnięcie pomieszczeń  nielegalnie 

zajmowanego przez lokatorkę. Tam zostanie zakwaterowana osoba czekająca na 

mieszkanie.  

- udział w spotkaniu z dyrektorem ZUK i Panią Dyrektor szpitala. 

Przedstawiono problemy rozliczeń ze szpitalem w kwestii opłat za wodę. 

Tematem rozmów z Panią Dyrektor była opłata od nieruchomości oraz kwestia 

trudnej sytuacji szpitala, szukania wsparcia w instytucjach zewnętrznych.  

- w dniu 05.01. odbyły się spotkania z przedstawicielami lokalnej prasy tj. 

Jabłonka, Nowe Czasy, Okolica. We wszystkich tych gazetach będziemy mogli 

umieszczać informacje za cenę niższą niż w ubiegłym roku.  

- w dniu udział w spotkaniu z Panią Dyrektor Liceum odnośnie funkcjonowania 

placówki w kwestii prowadzenia księgowości, rozliczeń finansowych od 

nowego roku.  

- w dniu 06.01. Święto Trzech Króli. W tym okresie odbył się występ kapeli 

góralskiej.  

-  w dniu 07.01. spotkanie z projektantem z kolejnej ulic na osiedlu Sady  

- spotkanie ze Starostą Powiatu Grójeckiego, rozmowa dotyczyła spraw 

związanych ze szpitalem  oraz wniesiono kilka uwag do pracy Powiatowego 

Zarządu Dróg. 

- w dniu 08.01. spotkanie z grupą zainteresowaną zmianą studium i planu 

zagospodarowania przestrzennego. Wystosowanie pisma z pytaniami do 

Departamentu Prawnego Wojewody.  

-  Spotkanie z projektantem dotyczyło przedszkola przy żłobku po dawnym OPP 

oraz z przedstawicielami chcącymi złożyć ofertę na dalszą rekultywację i 

monitoring składowiska odpadów, który jest na naszym terenie.  

- w dniu 11.01. spotkanie z kolejnymi wykonawcami garażu wraz z zapleczem 

w Bielinach. 

- spotkanie z kilkoma mieszkańcami ulic Pilicznej i Browarnej w sprawie 

kanalizacji burzowej. Następnego dnia odbyło się spotkanie z projektantem, 

który wstępnie podał przebieg nitki kanalizacyjnej na w/w ulicach.   

- w dniu 13.01. spotkanie z przedstawicielami firm chcących do opracowania 

nowej strategii rozwoju gminy oraz spotkanie z zespołem do zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

- w dniu 14.01. konferencja w Wojewódzkim Funduszu Ochrona Środowiska na 

temat nowej perspektywy pozyskiwania pożyczek z funduszu Ochrony 

Środowiska na działania proekologiczne. Są również propozycje dla 

gospodarstw indywidualnych, informacje na stronie WFOŚ lub uzyskać 

informacje u p. Jakuba Koteleckiego w tut. Urzędzie. 
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-  w dniu 15.01. spotkanie z nowym Wojewodą Mazowieckim p. Zdzisławem 

Siekierą, na którym omówiono istotne problemy naszej gminy i regionu.  

- w tym dniu wspólnie z Panem Przewodniczącym udział w spotkaniu w 

Ministerstwie Środowiska gdzie przedstawiono wizje rozwoju naszej gminy pod 

katem ograniczeń wynikających z różnych decyzji np. Natura 2000, plan 

zagospodarowania przestrzennego.   

-  w dniu 16.01. spotkanie z Panem Starostą w sprawie dróg. 

- Spotkanie z Ministrem Obrony Narodowej Antonim Macierewiczem. 

Zapoznanie z terenem po byłej Jednostce Wojskowej, przedstawienie 

dotychczasowych prac w samorządzie w celu zagospodarowania tego terenu. 

Prowadzone były rozmowy z potencjalnymi inwestorami. Spotkanie było bardzo 

konstruktywne Pan Minister deklarował daleko idącą pomoc w negocjacjach 

dotyczące tego terenu. Złożona została wiązanka kwiatów pod pomnikiem 

patrona Nowego Miasta i dzięki uprzejmości ojca gwardiana zwiedziliśmy 

Muzeum Bł. O. Honorata.  

- w dniu 18.01. omówiono warunki umowy z nowo wybraną Firmą FART-BIS. 

Firma zaproponowała niższa cenę od poprzedniej. Będziemy mniej dopłacać z 

budżetu gminy.  

-  w dniu 19.01. spotkanie w Senacie i w jednym z Ministerstw. Kontynuacja 

rozmów zagospodarowania terenów po byłym lotnisku.  

- w dniu 20.01. spotkanie z przedstawicielami Firmy Eneris. Rozmowa 

dotyczyła rozstrzygnięcia przetargu na wywóz odpadów komunalnych z terenu 

naszej gminy oraz kwestii technicznych dotyczących wymiany pojemników. 

Firma Eneris to fima, która do tej pory świadczyła usługi na naszym terenie.  

- w tym dniu udział w szkołach z okazji Dnia Babci i Dnia Dziadka.  

- w tym dniu udział w spotkaniu z przedstawicielami w sprawie planu 

zagospodarowania przestrzennego.  

- w dniu 21.01. ponowy objazd lokali komunalnych. 

- w tym dniu spotkanie z firmą Europejska Akademia ,,Stop narkotykom” i 

ustalenie pierwszego spotkania mieszkańców, dyrektorów, Policji. 

- w dniu 22.01. spotkanie z komitetem organizacyjnym wyścigu kolarskiego 

,,Solidarności”, który w tym roku będzie przejeżdżał przez Nowe Miasto. Jest to 

wyścig międzynarodowy, a tym samym promocja dla naszego  miasta. 

Sponsorzy z naszego regionu będą się mogli reklamować w przygotowanym 

informatorze oraz na banerach wzdłuż trasy wyścigu. 

- w dniach 25.01. – 26.01. wizyty w Warszawie u Wojewody, które dotyczyły 

planu zagospodarowania przestrzennego jak również planowanych inwestycji na 

naszym terenie.  

- w dniu 27.01. spotkanie z przedstawicielami szkół z naszego terenu; Policji, 

Komisji Alkoholowej, Rady Seniorów, przedstawiono założenia programu ,,stop 

narkotykom”, którego gmina jest inicjatorem. Działania w świetle 

Rozporządzenia z 2015 roku będą skierowane nie tylko do szkół, ale będą 

zaangażowane różne środowiska.  
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- omówienie z pracownikami organizacji ferii zimowych. Po raz kolejny Urząd 

Gminy wystąpił z szeroką ofertą dla dzieci i młodzieży spędzania wolnego 

czasu. W tym roku Urząd mniej przeznaczy środków na zorganizowanie ferii, 

ale dzięki podejściu nauczycieli m.in.  w PSP Nowe Miasto oraz Publicznego 

Gimnazjum  nauczyciele pracowali w ramach wolontariatu. W formie 

wolontariatu również zajęcia sztuk walki będzie prowadził na naszym terenie 

pan Hubert Wójcik. 

Pan Burmistrz podziękował Komisji Alkoholowej, która  widzi potrzebę 

przeprowadzenia takich zajęć, je finansując. Pan Burmistrz dodał, że rozpoczęto 

rozplakatowanie harmonogramu zajęć ferii zimowych.      

Cały miesiąc trwały przyjęcia interesantów, których było około 150. Sprawy 

dotyczyły trudnych sytuacji życiowych, braku pracy, odbycia staży lub pracy 

interwencyjnej na naszym terenie, umorzeń podatków. Także sprawy sposobu 

cięcia drzew ilości wydawanych pozwoleń na wycięcia drzew. Były zgłoszenia 

o braku barierek przy schodach schodzących nad rzekę, palących się lamp, 

śmieci wielkogabarytowych - składamy na teren Zakładu Usług Komunalnych, 

były również zgłoszenia dotyczące progów zwalniających.  

Pan Burmistrz prosił mieszkańców o korzystanie z porad Radcy Prawnego po 

godz. 13.00. 

- w dniu dzisiejszym przed obradami sesji odbyło się spotkanie z firmą Fart – 

Bis oraz przedstawicielami duchowieństwa w kwestii ustalenia warunków 

dotyczących odbioru odpadów komunalnych.  

 

Pracownik U M i G – p. Małgorzata Krawczyk  poinformowała, że w 

grudniu ubiegłego roku został ogłoszony przetarg na wyłonienie wykonawcy na 

zadania przebudowa kanalizacji deszczowej (burzowej) ok.1500 mb (ul. 

Tomaszowska ok.300mb - przedłużenie istniejącej kanalizacji deszczowej 

(burzowej) w kierunku zachodnim oraz osiedle Tomaszowska ok. 1200mb wraz 

z przepompownią, separatorem olejów i tłuszczów + osadnik) przy ul. 

Tomaszowskiej (teren osiedla)  Zadanie powyższe zostało podzielone na trzy 

etapy z terminami realizacji: I-etap do 30.10. 2016, II- etap do 30.10.2017, III- 

etap do sierpnia 2018 roku. W wyniku najkorzystniejszej oferty wybrano 

wykonawcę  - Instalatorstwo Sanitarne i C O Budowa Sieci Wod.- Kan. 

Sławomir Poński – Brzeziny. Za cenę ofertową brutto 1 253 982,27zł.  

Pracownik U M i G - p. Andrzej Przyborek poinformował, że w miesiącu 

styczniu br. przeprowadzono postępowania o udzielenie zamówień publicznych 

o wartości nie przekraczającej równowartości 30.000euro i wyłoniono 

wykonawców na zadania: 

- zakup, dostawa i rozładunek kruszywa na drogach i ulicach miejskich. 

Dostawcą będzie Zakład Usługowy Budowlany ,,NOMBUD”, ul. Policzna 19, 

Nowe Miasto, 

Koszt dostawy 1 tony kruszywa brutto – 39,98zł. 

Wpłynęło 16 ofert. 
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- Dostawa i rozładunek żwiru. Dostawcą będzie Zakład Usługowy Budowlany 

,,NOMBUD”, ul. Piliczna19, Nowe Miasto. 

Koszt dostawy 1 tony żwiru-19,06zł. 

Wpłynęło 6 ofert. 

- Najem równiarki do równania, profilowania dróg gminnych o nawierzchni 

gruntowej, żwirowej i tłuczniowej. Wykonawcą będzie FUH ,,MARK-MAT” 

Marek Osuchowski, Przysucha. 

Koszt pracy 1 godziny równiarki brutto wyniesie -116,85zł. 

Wpłynęły 3 oferty. 

- Złożono wniosek do Urzędu Marszałkowskiego w Warszawie o 

dofinansowanie ze środków z wyłączeniem z produkcji gruntów rolnych zadania 

pod nazwą ,,Przebudowa drogi gminnej nr 160808W Rosocha – Sacin - Bełek”. 

W najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na zadanie  budowa 

elektrycznej linii oświetlenia drogowego w m. Żdżary oraz oświetlenia na 

osiedlu sady.  

 

Radny Tadeusz Jędryka zapytał czy został zakończony projekt kanalizacji ul. 1-

Stycznia, ul. Północna.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że projekt zostanie zakończony. Ze względu na 

problemy z właścicielami działek, prawdopodobnie będziemy musieli wykonać 

przepust pod drogą wojewódzką. I jest już zgoda właściciela na poprowadzenie 

przez jego działkę tej trasy i zrobienie tam przepompowni. Prawdopodobnie  w 

połowie miesiąca będzie zakończony projekt. 

 

Radna Iwona Lepa poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Oświatowo – 

Społecznej przekazano wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na 

dowóz dzieci raz w tygodniu na zajęcia zaplanowane podczas ferii zimowych, 

chodzi o Gimnazjum. W związku z tym zapytała czy są zabezpieczone środki w 

budżecie.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma w tej sprawie 

informacji.  

 

PKT 9 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura 

Rady: 

- korespondencja p. A. i Z. Laudy. 

- z dn. 07.01.2016 r. od p. A. i Z. Laudy dot. wydania na nośniku zapisu 

przebiegu nagrań z posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

- od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Grójcu dot. informacji o 

nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych. 

- z dn. 11.01.2016r. od Zespołu Zarządców Nieruchomości Sp. z o.o. oddział 

Lublin.  
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- z dn.05.01.2016r. sprawozdania z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- z dn.13.01.2016r. podziękowania Mazowieckiego Kuratora Oświaty za 

przekazane życzenia świąteczne. 

- z dn. 18.01.2016r. wnioski Przewodniczącej Osiedla Nr 2. 

- z dn.18.01.2016r. List otwarty od Adama Struzika Marszałka Województwa 

Mazowieckiego w sprawie podziału województwa mazowieckiego. 

- z dn. 20.01.2016r. uchwała składu orzekającego RIO w sprawie opinii o 

możliwości sfinansowania planowanego przez Miasto i Gminę w Uchwale 

Budżetowej na rok 2016 deficytu. Opinia pozytywna. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

- z dn. 201.01.2016r. uchwała Składu Orzekającego RIO  w sprawie opinii o 

prawidłowości planowanej przez Miasto i Gminę kwocie długu w latach 

objętych Wieloletnią Prognozą Finansową. Opinia pozytywna. Uchwała stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na 

2016 rok. Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do uchwały oraz załączniki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVIII/112/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021. Pani Skarbnik omówiła 

załączniki do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVIII/113/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10c 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą na rok 2016.  

Przewodniczący Rady poinformował, że plany pracy były opracowywane na 

posiedzeniach komisji. Zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radna Iwona Lepa wystąpiła z wnioskiem o zmianę zapisu w pkt. 10 w planie 

pracy Komisji Oświatowo – Społecznej. Po zmianie brzmi następująco ,,Sprawy 
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dotyczące ochrony środowiska na terenie miasta i gminy m. in. ujawnianie i 

zwalczanie dzikich wysypisk śmieci”. Prosiła o przegłosowanie wniosku. 

Dyrektor ZUK powiedział, że wysypisko gminne już nie funkcjonuje. Natomiast 

monitorowanie nadal funkcjonuje.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy jest potrzeba głosowania 

zmiany zapisu, skoro jest to kwestia wewnętrznych prac komisji? 

Przewodniczący Komisji Dariusz Dziuba stwierdził, że komisja wyraziła zgodę 

na zmianę zapisu zaproponowaną przez radna Iwonę Lepa.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVIII/114/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10d 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 3 lat w trybie 

bezprzetargowym części działki nr 658 położonej w Nowe Miasto nad Pilicą 

przy ul. Szerokiej.  

Radny Tadeusz Jędryka wnioskował w§1 ppkt. b  o uzupełnienie słowa 

,,miesięcznie”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVIII/115/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 PKT 10e 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków.  

Przewodniczący Rady powiedział, że stawki opłat za dostawę wody i 

odprowadzenie ścieków pozostają na dotychczasowym poziomie. Z budżetu 

gminy na dofinansowanie Zakładu zostanie przeznaczona kwota 60 000,00zł. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały lub pytania do 

Dyrektora ZUK ? Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 1 uchwalono uchwałę Nr XVIII/116/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10f 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji na prowadzenie 

publicznych i niepublicznych szkół, oddziałów wychowania przedszkolnego 
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przy szkołach podstawowych, przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz 

trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli pobierania i wykorzystania udzielonej 

dotacji.  

Pracownik U M i G – Agnieszka Łuczak wyjaśniła, że przedmiotowa uchwała 

jest obszerna zawiera postanowienia ogólne, tryb udzielania i rozliczania 

dotacji, zakres danych zawartych o udzieleniu dotacji, zakres kontroli pobrania i 

wykorzystania dotacji. Do uchwały załączone są załączniki: wzory wniosków, 

które składają przedszkola, szkoły, oddziały przedszkolne. Zasadność podjęcia 

uchwały wynika z nowelizacji ustawy o systemie oświaty. Jeśli chodzi o naszą 

gminę najważniejszym punktem jest podstawa rozliczania dotacji  dla 

niepublicznego przedszkola ,,Aduś‘‘. W związku z tym, według ustawy kwota 

równa się nie mniej niż 75% ustalonych w budżecie gminy wydatków 

ponoszonych w przedszkolach publicznych w przeliczeniu na jednego ucznia, 

pomniejszone o opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego oraz za 

wyżywienie. Jeżeli na terenie naszej gminy dotuje się przedszkole publiczne, 

musimy zwrócić sie do najbliżeszej gminy, która prowadzi takie przedszkole, 

żeby ustalić wysokość dotacji. Najbliższym przedszkolem publicznym do 

którego zgłaszaliśmy się o ustalenie wysokości dotacji  było przedszkole 

Klwów. Od tego roku Klwów nie prowadzi przeszkola publicznego, najbliższe 

okazało się w Sadkowicach. Uzyskaliśmy informacje, że na ten rok kwota na 

jednego ucznia w Sadkowicach w publicznym przedszkolu to 353,74zł. W 

zwiazku z tym, po przyjęciu uchwały w 2015 roku dotacja na jedno dziecko w 

naszej gminie w przedszkolu wynosiła 397,80zł. Była propozycja aby utrzymać 

to dofinansowanie na poziomie ubiegłego roku.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego projektu 

uchwały? Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVIII/117/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10g 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na połączenie lokali mieszkalnych nr 61 i 

62 mieszczących się w budynku przy ul. Tomaszowskiej 42/90.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVIII/118/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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PKT 11 

Brak zapytań i interpelacji. 

 

 PKT 12 

Zgłoszono następujące wnioski: 

 

1. Sołtys wsi Bieliny p. Elżbieta Bors prosiła o wystosowanie pisma do 

Starostwa Powiatowego z prośbą o oczyszczenie poboczy od Łęgonic w 

kierunku Bielin, ponieważ woda spływająca z poboczy stale zalewa 

drogę. 

Pan Burmistrz przedstawił p. Staroście problemy. Problem jest w tym, że 

droga jest położona niżej, niż pobocza więc woda spływająca stale spływa 

na drogę. Dzieje się tak zimą, kiedy pod śniegiem ziemia nie jest 

zamarznięta. Woda wypływa przy mrozie tworząc na zamarzniętej 

lodowej powierzchni jezdni głębokie doły i koleiny. Przejazd tą drogą 

staje się wtedy bardzo uciążliwy i niebezpieczny. Jeśli Starostwo przekaże 

środki  na bieżące utrzymywanie dróg powiatowych wówczas Gmina 

przejmie obowiązki.  

 

2. Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej zwróciła się z prośbą 

mieszkańców bl. nr 3 przy ul. Ogrodowej, aby kierowcy autobusów nie 

pozostawiali i  nie blokowali ulicy Ogrodowej oraz zwróciła się z prośbą 

rodziców, którzy dowożą dzieci do szkoły, aby kierowcy nie parkowały 

busów na osiedlu.  

Pan Burmistrz powiedział, że kierowca ma obowiązek dowozu dzieci do 

szkoły. Problem jest z dowożeniem dzieci do przedszkola ponieważ 

autobus nie ma możliwości  zawrócenia pojazdu. W związku z tym dzieci 

są doprowadzane celem uniknięcia niebezpieczeństwa.  

 

3. Sołtys wsi Rudki p. Emilia Dziedzic według informacji jaką posiada na  

2015 rok były zaplanowane środki w budżecie na remont drogi w 

Rudkach. Jeśli były zaplanowane środki, zapytała dlaczego je nie można 

było przeznaczyć na budowę świetlicy.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że w projekcie budżetu na 2015 rok nie była 

planowana budowa drogi w Rudkach. Pani Wiceprzewodnicząca Rady 

dodała, że zaplanowano budowę placu zabaw dla dzieci. 

 

3. Radna Iwona Lepa zapytała czy zaplanowano dowóz dzieci raz w 

tygodniu na zajęcia  podczas ferii zimowych, dotyczy Gimnazjum. 

Pracownik Agnieszka Łuczak odpowiedziała, jeżeli chodzi dowóz nie 

będzie zorganizowany jednego dnia. Dowóz dla młodzieży Gimnazjum, 

nie będzie zorganizowany, nie było ostatecznych ustaleń. Tylko autobusy 

gminne będą wysłane do transportu dzieci na basen, lodowisko, figloraju.  
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Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

 

Protokołowała        Przewodniczył  

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas                mgr Tomasz Pietrucha                                        

 

 

 

 

  

 


